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PROTOKÓŁ Nr  3/2024 
 posiedzenia nadzwyczajnego Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się  8 lipca 2024 roku, o godz.13.00 

 
Przewodniczący Komisji  - Jan Kowalczyk 
Protokolant    - Alicja Dąbrowska  
 
 
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 5 radnych na ogólną 
liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią 
odpowiednio załączniki Nr 1 i Nr 2 do protokołu).  
 
Uwag do przesłanego porządku nie było. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 
następująco: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej na 2024 rok. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2024 - 2029. 

 
3. Sprawy różne.  

 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany do budżetu jakie 
zostały ujęte w projekcie przedmiotowej uchwały. Dotyczyły one działów 750, 801, 851, 852, 
853 (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 
 
Radny Filip Chrzanowski stwierdził, że w projekcie uchwały są przenoszone środki z jednego 
zadania na trzy inne zadania, z których wynika jakby już była podjęta decyzja odnośnie 
likwidacji Oddziału Ginekologiczno – Położniczego i utworzenia Ginekologii jednego dnia. 
Tak jakbyśmy już byli po tej decyzji. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że zmiany są dokonywane na wniosek p. 
dyrektor. Pani dyrektor na Zarząd przedłożyła projekt zmiany statutu swojej placówki i 
jednocześnie złożyła wnioski w sprawach finansowych. Zarząd zaakceptował zarówno zmianę 
statutu, która będzie dzisiaj na sesji przyjmowana jak i wnioski finansowe.  Te wnioski zostały 
złożone równoległe ze zmianą statutu z uwagi na to, że jest to sesja nadzwyczajna, kolejna sesja 
planowana jest w sierpniu. Jeżeli p. dyrektor chciałaby spełnić wymogi, które stawia NFZ dot. 
intensywnej terapii to te prace musi rozpocząć jak najszybciej. Nie złożyłaby wniosków jeżeli 
nie planowałaby pewnych zmian organizacyjnych. Zarząd zdecydował się to procedować na 
jednej sesji aby nie zwoływać kolejnej, bo jest okres urlopowy  
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji przy 4 głosach za, 0 – przeciwnych 1–  wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 



2 
 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Radomskiego na lata 2024-2029. 
  
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany w WPF. (projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
 
Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie przy 4 głosach za, 0 – przeciwnych – 1 wstrzymującym się 
zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Sprawy różne. 
 
Radny Filip Chrzanowski poprosił p. Starostę o kosztorys inwestycji dot. budowy tężni 
solankowej wraz z zagospodarowaniem terenu oraz o informację co wchodzi w skład tego 
zadania (wokół tężni). Poprosił aby Biuro Rady, czy p. Skarbnik przesłali to mailem.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka wyraził zgodę.  
 
Więcej pytań i uwag nie było.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 3 posiedzenie 
o godz.13.20.   
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                   Jan Kowalczyk  
 
 


